

商業會員申請書

Business Membership Application Form

➤ 公司名稱 **Company Name**

中文 Chinese _____

英文 English _____

網址 Web Site _____

公司業務 Business Scope _____

➤ 負責人 / 聯絡人姓名 **Person in Charge / Contact Person**

先生 Mr / 女士 Ms /

中文 Chinese _____

First Name _____ Surname _____

職位 Title / Post _____ 電話 Tel _____ 傳真 Fax _____

聯絡電郵 E-Mail _____

➤ 會費 **Membership Fee**

每年會費為港幣\$23,000

Annual membership Fee is HK\$23,000.

➤ 條款 **Terms**

會員必須遵守協會會章內所訂立的條款，本會保留通過會籍申請之最終權利。

All members should embrace the MGIA Constitution and we reserve the right to reject application for any or no reason.

➤ 付款方式 **Payment Method**

支票 **Cheque**

抬頭「澳門博彩資訊協會」連同申請表格寄至本協會辦公室

Please be made payable to " MACAO GAMING INFORMATION ASSOCIATION ", and post to MGIA office

現金 **Deposit**

直接存入本會澳門中國銀行戶口; 帳戶號碼 : 31-11-20 -006123 ;

Please pay directly to our Bank Of China Account No. 31-11-20 -006123

請在銀行存款單上寫上公司名連同本申請書電郵至 info@macaugaming.org

Please provide with us the clear copy bank slip with application form by email info@macaugaming.org

電匯 **Telegraphic transfer**

to our Bank Account details of which are as follows :

Bank Name: Bank of China Macau Branch

Account Name : MACAO GAMING INFORMATION ASSOCIATION

Account No. : 31-11-20-006123

Bank Address : BANK OF CHINA BUILDING, AVENIDA DOUTOR MARIO SOARES, MACAU

Swift Code : BKCHMOMX

請將匯款單連同本申請書電郵至 info@macaugaming.org

Please provide with us the clear copy bank slip with application form by email info@macaugaming.org

✧ **In case payment is made by telegraphic transfer, please add the bank charge for each remittance.**

負責人簽名蓋章 / Signature with Company Chop

日期 / Date